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  ANYANG GENERAL

INTERNATIONAL CO.LTD.

          Wood Pellet Packing Machine

1． Technical Parameters:
	Precision
	: +/-0.2%

	Packing speed 
	: 150~180bags per hour 

	Weighing scale
	: 5kg-50kg per bag 

	Power Supply
	: 4N-380Va.c 

	Power Dissipation 
	: ≤1.5KW 

	Compressed Air
	: 0.3-0.5MPa 

	Compressed Air Consume
	: 0.2m3 / min

	Weight
	 About 300kg

	Dimension
	3000*800*1700mm


2．Advantage:
◆ High-precision sensors , high intelligent weighing controller , high accuracy , stable performance.

◆ blanking automatically correct poor , auto zero tracking , overshoot detection and suppression, and less excessive amount of alarm .

◆ Analog state enforcement capabilities , real fault diagnosis, easy maintenance and repair .

◆ Manual state enforcement capabilities , automatic control process fails once , as an emergency measure , all the packaging process can be done manually , without interrupting packaging operations .

◆ number of packages installed , installed automatic statistical package volume . With RS232 serial port, printer port, and computer communications , data printing.

◆ Adopt pneumatic actuator , cylinder inlet and outlet pressure adjustable , more reliable and non-polluting. And material contact parts made ​​of stainless steel , in line with food hygiene requirements , corrosion resistance, extended equipment life.

◆ Security engage in quality design, pneumatic components , electrical, instrumentation have security protection, ensure that the equipment , personal safety.

◆ Humanized design . Package quantity is changed, automatically adjust the conveyor height is very convenient , sewing machine automatic cutting line ; conveyor located reverse switch , for a suture defective packaging, returnable secondary suture.
FYI

◆ 采用高精度传感器、高智能化称重控制器，计量精度高、性能稳定。

◆ 落料差自动修正、零点自动跟踪、过冲检测与抑制，过量与欠量报警。 

◆ 模拟状态下的强制执行功能，真正实现故障自诊断，方便维护与检修。 

◆ 手动状态下的强制执行功能，一旦自动控制过程出现故障，作为应急措施，可手动完成全部包装过程，无须中断包装作业。 

◆ 装包数、装包量自动统计。具有RS232串行口、打印机接口，可与计算机通讯，实现数据打印。

◆ 采用气动执行机构，气缸进、出口压力可调，工作更加可靠、无污染。与物料接触部件选用不锈钢，符合食品卫生要求，抗腐蚀，延长设备使用寿命。 

◆ 安全性搞质量设计，气动元件、电器、仪表均有安全保护，确保设备、人身安全。

◆ 人性化设计。包装量改变时，输送机高度自动调节非常方便，缝包机自动剪线；输送机设后退开关，对于有缝合缺陷的包装，可退回二次缝合。

3．Main Structures: 

3.1 filling system

3.2 weighting balance

3.3 belt conveyor

3.4 Semi-Auto Sewing Machine (By foot switch)
3.5 Electronic control cabinet
4．Flowing Process:
Manual bag placing-->Auto filling-->Auto weighting--> bag discharge--> bag conveyor-->Semi-Auto Bag Sewing Machine
ALIDITY OF THE QUOTATION:
This quotation is valid for 2 month only, since we get news that the price of steel will increase recently. So we can update the price 2 month later. 

PAYMENTS:
100% T/T, the total sum is below USD5000 (including USD5000).50% prepayment by T/T, the balance 50% is paid after shipment when the total sum is above USD5000

WARRANTEE:

12 MONTHS from the date of commissioning, against any manufacturing defects. The guarantee does not include for the wear & tear parts, electrical and faults resulting in any accident/repairs unknown/unauthorized by us.

DELIVERY:
15-20 days from the date of receipt of the confirmed order along with prepayment.
Address: Suite A, 4/F, Jinhao Business Bld., Renmin Rd. Anyang, Henan, China
Tel: 86-372-5953961 ext 8022        Fax: 86-372-5951936
Email: al@gcmec.com

